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Vraag 

1. Ten eerste vraag ik of het mogelijk is om de verschillen in het subsidieverordening 2023 document ten 

opzichte van de 2012 verordening te highlighten. Zelfs met de Toegankelijke 2012 versie is het lastig om

de technische verschillen te ontdekken. Hierbij kan een volgordewijziging achterwege gelaten worden, 

maar mij gaat het om de wijzigingen met nieuwe of anders genoteerde tekst ten opzichte van 2012 zodat

men goed kan zien wat er nu veranderd is. 

 

Antwoord 

De opbouw en de tekst van de modelverordening van de VNG die we als betrouwbaar en juridisch getoetst 

uitgangspunt gebruikt hebben, wijkt sterk af van de bestaande algemene subsidieverordening. In de bestaande 

verordening staan tevens verschillende passages die ook al beschreven zijn in het algemeen wetboek 

bestuursrecht (Awb), welke we in de nieuwe verordening niet herhaald hebben om dubbeling te voorkomen en de

eenduidige interpretatie en leesbaarheid te vergroten. Het is daarmee niet mogelijk een versie van de ASV op te 

stellen waarin alle wijzigingen ten opzichte van de oude ASV te zien zijn, aangezien de twee qua opzet en 

indeling te zeer van elkaar verschillen. In het raadsvoorstel staan de belangrijkste inhoudelijke wijzigingen 

beschreven. 

 

Voor de rest heb ik een aantal vragen die specifiek op het 2023 document in gaan. 

 

Vraag 

2. Op pagina 2, artikel 5 valt te lezen dat het college de bevoegdheid heeft om een subsidie plafond vast te

stellen. 

2.1.  Is het subsidieplafond een maximaal bedrag voor een enkele aanvraag of is het plafond een 

totaalbedrag dat bedoeld is om subsidies aan te vragen?

2.2. Op welk bedrag staat het huidige subsidieplafond? 

2.3. Is dit bedrag door de jaren heen (ongeveer) hetzelfde? Of is dit erg variabel door de jaren 

heen?

 

Antwoord 

2.

2.1 Een subsidieplafond is het bedrag dat maximaal beschikbaar is voor (alle aanvragen samen) binnen een 

subsidieregeling, gedurende een bepaalde periode. Meestal is die periode 1 jaar. Een subsidieplafond is in feite 



het vastgestelde budget dat voor de gehele subsidieregeling beschikbaar is. Het subsidieplafond is wat anders 

dan het maximaal aan te vragen subsidiebedrag van een enkele subsidie

2.2 Het is gebruikelijk om een subsidieplafond vast te stellen voor een subsidieregeling. Woerden heeft 

verschillende subsidieregelingen, en er zijn daarom verschillende subsidieplafonds. Soms is het plafond in de 

subsidieregeling zelf benoemd (een voorbeeld daarvan is de subsidieregeling voor evenementen), maar er 

kunnen ook subsidieplafonds worden vastgesteld door een collegebesluit. 

2.3 De subsidieplafonds worden normaliter jaarlijks geëvalueerd en wanneer nodig aangepast. Een reden tot 

aanpassing kan indexatie zijn, maar kan ook voortkomen uit ander beleid of door nieuwe inzichten rondom de 

subsidieverstrekking. In de afgelopen jaren zijn de subsidies herijkt, waarbij de budgetten en de bijhorende 

subsidieplafonds zijn aangepast. De begroting vormt altijd het uitgangspunt voor de subsidieplafonds en er kan 

nooit meer subsidie uitgegeven worden dan beschikbaar is in de begroting.

Vraag 3: Subsidieaanvraag en subsidieregeling
3.1 Wat is nou precies het verschil tussen een subsidieaanvraag en een subsidieregeling? 

3.2 Hoe rijmt dit met de verschillende afwijkingen opgenomen in artikelen op moment dat er sprake 

is van een subsidieregeling en geen subsidieaanvraag? 

3.3 Pagina 3, artikel 9, punt 3f. Wat wordt bedoeld met ‘bepaalde gevallen’?

Antwoord
3. 

3.1 In een subsidieregeling omschrijft de gemeente de ‘gemeentelijke spelregels’ voor het aanvragen van een 

subsidie. Er worden voorwaarden gesteld aan bijvoorbeeld de soort activiteiten, de doelgroep,  de hoogte van de 

subsidie of de informatie die aangeleverd moet worden om een subsidieaanvraag te beoordelen. 

De subsidieaanvraag zelf is een verzoek  door een organisatie om subsidie te ontvangen vanuit een 

subsidieregeling. Een organisatie geeft middels een subsidieaanvraagformulier aan welke activiteiten zij 

ondernemen en waarom zij daar subsidiegelden voor willen ontvangen. De gemeente toetst de 

subsidieaanvragen aan de hand van de bijbehorende subsidieregeling.

3.2 Zie antwoord 3.1 voor de toelichting op het verschil tussen subsidieaanvraag en subsidieregeling.  

In de ASV beschrijft artikel 3 (Subsidieregelingen): Burgemeester en wethouders kunnen bij nadere regeling (dat 

zijn subsidieregelingen) specifiekere voorwaarden , zoals het soort activiteiten die in aanmerking komen voor 

subsidie en hoe de hoogte wordt bepaald. In artikel 6 staat de standaardeisen voor het indienen van een 

subsidieaanvraag beschreven.

3.3 Het betreft hier de gevallen die benoemd worden in een subsidieregeling. In de praktijk kan een 

subsidieregeling bijvoorbeeld  zo opgesteld worden dat alleen organisaties met een inschrijving bij de Kamer van 

Koophandel subsidie kunnen ontvangen. Wanneer een aanvrager hier niet aan voldoet kan in dat geval de 

aanvraag geweigerd worden.

Vraag

4. Hoeveel aanvragen zijn er afgelopen periode buiten de boot gevallen?  En hoeveel zijn er 

geaccepteerd kijkend naar de 2012 subsidieverordening? 

Antwoord



4.1 De Algemene subsidieverordening stelt technische voorwaarden voor het verstrekken van subsidies. De 

nadere regels stellen inhoudelijke voorwaarden. Wanneer aanvragen op basis van de Algemene 

subsidieverordening ‘buiten de boot’ zijn gevallen, dan betekent dat veelal dat zijn niet aan de (juridische) 

voorwaarden zoals gesteld in de ASV hebben voldaan, bijvoorbeeld het niet aanleveren van de nodige financiële 

informatie. Wanneer dit het geval was, dan wordt de aanvrager hierop geattendeerd. In de meeste gevallen is er  

de mogelijkheid hierop een aanpassing te doen waardoor zij alsnog in aanmerking komen. Wanneer de 

subsidieaanvraag in strijd is met bestaande wet- en regelgeving biedt de ASV ook de mogelijkheid om een 

aanvraag te weigeren. In de praktijk komt dit niet tot nauwelijks voor.


